

تعميم Circular

رقم (44) No

Honorable Members of the ASE

Good Greetings,,,

Referring to the letter of JORDANIAN MANAGEMENT AND CONSULTING company (JOMC) dated 23/3/2025 regarding the request to change the company's sectoral classification due to the General Assembly's approval to change the company's business activity to commercial activity through installment sales instead of financial activity.

Kindly note that the sectoral classification of the above mentioned company will be changed from "Diversified Financial Services" to "Commercial Services" as of Thursday 27/03/2025.

Best Regards,

مازن نجيب الوثايفي / المدير التنفيذي
Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Officer

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين
تحية طيبة وبعد،،،

بالإشارة إلى كتاب الشركة الأردنية للإدارة والاستشارات (JOMC) المؤرخ في 2025/3/23، بخصوص طلب تغيير التصنيف القطاعي للشركة نظراً لموافقة الهيئة العامة على تغيير نشاط عمل الشركة إلى النشاط التجاري بالبيع بالتقسيط بدلاً من النشاط التمويلي.

أرجو إعلامكم بأنه سيتم تغيير التصنيف القطاعي للشركة المذكورة أعلاه من قطاع "الخدمات المالية المتنوعة" إلى قطاع "الخدمات التجارية"، وذلك اعتباراً من صباح يوم الخميس الموافق 2025/03/27.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

CC: - Jordan Securities Commission.

- Securities Depository Center.
- Operations Department.
- Department of Institutional Planning and Development

نسخة:- هيئة الأوراق المالية.

- مركز إيداع الأوراق المالية.

- دائرة العمليات

- دائرة التخطيط والتطوير المؤسسي